
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

w dniu 26 kwietnia 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

W związku z informacją, która pojawiła się w przestrzeni publicznej, że Polska zamówiła ponad 

200 milionów szczepionek przeciwko COVID-19, co oznacza, że każdy Polak, z noworodkami 

włącznie, mógłby przyjąć 5 dawek, a niektórzy po 6, zwracam się o informację w przedmiotowej 

sprawie. Ile dawek zostało zamówionych? Jaki był łączny koszt zakupu tych dawek? Jak wiele z nich 

zostało wykorzystanych? 
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